國立成功大學材料科學及工程學系
MSE NCKU
論文比對報告簽名單
The Originality Comparison Report

學號Student ID：　　　　　   姓名Name：　　　　　　　　指導教授Advisor：　　　　　　
論文題目Title：　　　　                                         　　　　　　　　　　
                                        
	  
	日期
Date
	比例 %
Percentage
	指導教授簽名
Advisor’s Signature
	學生簽名
Student’s Signature

	論文草稿
Draft
	       ________
YYYY/MM/DD 
	           %
	               ___
	             ____

	論文初稿
First Draft
	       ________
YYYY/MM/DD
	           %
	               ___
	               __

	論文完稿
Finalized
	       ________
YYYY/MM/DD
	           %
	               ___
	               __


 
· 本簽名單為離校程序一部分，論文完稿比對完成、師生共同簽名後，交系辦公室留存。
This report is part of leaving procedure. After completing the final version and signed by the student and the advisor, submit to the department office. 
· 得分章節完成論文全文比對，唯須詳細標記參考文獻外的各章節比對結果。
The report could be compared by chapter, but need to be marked the comparison results of each chapter outside the reference in detail.
· 無指導教授與學生共同簽名，不受理論文比對報告簽名單與學位考試申請。
Without the signature from the advisor and the student, defense application is not entertained.
[bookmark: _GoBack]
註：「論文草稿」為申請學位考試時的版本，「論文初稿」為口試前交予口試委員的版本，「論文完稿」則為離校時所繳交的版本。
Notice: “Draft” means the version of applying for defense; “First Draft” means the version submitted to the committee members; “Finalized” means the version submitted to the National Library before leaving.


分章節比對範例 (數字%非比對標準)
Comparison example by chapter (percentage is not the comparison standard)
國立成功大學材料科學及工程學系
MSE NCKU
論文比對報告簽名單
The Originality Comparison Report

學號Student ID：　　　　　   姓名Name：　　　　　　　　指導教授Advisor：　　　　　　
論文題目Title：　　　　                                         　　　　　　　　　　
                                        
	  
	日期
Date
	比例 %
Percentage
	指導教授簽名
Advisor’s Signature
	學生簽名
Student’s Signature

	論文草稿
Draft
	7/1/2021
7/1/2021
7/1/2021
7/1/2021
	CH1. 10%
CH2. 15%
CH3. 8%
CH4. 5%
	               ___
	             ____

	論文初稿
First Draft
	7/10/2021
7/10/2021
7/10/2021
7/10/2021
	CH1. 6%
CH2. 5%
CH3. 8%
CH4. 2%
	               ___
	               __

	論文完稿
Finalized
	7/25/2021
7/25/2021
7/25/2021
7/25/2021
	CH1. 4%
CH2. 3%
CH3. 5%
CH4. 2%
	               ___
	               __


· 本簽名單為離校程序一部分，論文完稿比對完成、師生共同簽名後，交系辦公室留存。
This report is part of leaving procedure. After completing the final version and signed by the student and the advisor, submit to the department office. 
· 得分章節完成論文全文比對，唯須詳細標記參考文獻外的各章節比對結果。
The report could be compared by chapter, but need to be marked the comparison results of each chapter outside the reference in detail.
· 無指導教授與學生共同簽名，不受理論文比對報告簽名單與學位考試申請。
Without the signature from the advisor and the student, defense application is not entertained.
註：「論文草稿」為申請學位考試時的版本，「論文初稿」為口試前交予口試委員的版本，「論文完稿」則為離校時所繳交的版本。
Notice: “Draft” means the version of applying for defense; “First Draft” means the version submitted to the committee members; “Finalized” means the version submitted to the National Library before leaving.
不分章節比對範例 (數字%非比對標準)
Comparison example regardless of chapter (percentage is not the comparison standard)
國立成功大學材料科學及工程學系
MSE NCKU
論文比對報告簽名單
The Originality Comparison Report

學號Student ID：　　　　　   姓名Name：　　　　　　　　指導教授Advisor：　　　　　　
論文題目Title：　　　　                                         　　　　　　　　　　
                                        
	  
	日期
Date
	比例 %
Percentage
	指導教授簽名
Advisor’s Signature
	學生簽名
Student’s Signature

	論文草稿
Draft
	7/1/2021
	16%
	               ___
	             ____

	論文初稿
First Draft
	7/10/2021
	10%
	               ___
	               __

	論文完稿
Finalized
	7/25/2021
	5%
	               ___
	               __


· 本簽名單為離校程序一部分，論文完稿比對完成、師生共同簽名後，交系辦公室留存。
This report is part of leaving procedure. After completing the final version and signed by the student and the advisor, submit to the department office. 
· 得分章節完成論文全文比對，唯須詳細標記參考文獻外的各章節比對結果。
The report could be compared by chapter, but need to be marked the comparison results of each chapter outside the reference in detail.
· 無指導教授與學生共同簽名，不受理論文比對報告簽名單與學位考試申請。
Without the signature from the advisor and the student, defense application is not entertained.

註：「論文草稿」為申請學位考試時的版本，「論文初稿」為口試前交予口試委員的版本，「論文完稿」則為離校時所繳交的版本。
Notice: “Draft” means the version of applying for defense; “First Draft” means the version submitted to the committee members; “Finalized” means the version submitted to the National Library before leaving.

